

CUHK Jockey Club AI for the Future Project
中大賽馬會「智」為未來計劃

AI for the Future Summer Camp 2021
「智」為未來暑期訓練營 2021

Application Form 報名表格

(A) Personal Information 個人資料

Full Name 全名 : (English 英文) _____
(Chinese 中文) _____

Sex 性別 : Male 男 Female 女

Date of Birth 出生日期 : (Date 日) _____ (Month 月) _____ (Year 年) _____

*Residential Address 地址 : _____

*Mobile Phone Number _____ (Participant 參加者)
手提聯絡電話 : _____ (Parent 家長)

Email 電郵 : _____

School Name 就讀學校 : _____

School Address 學校地址 : _____

Class in AY2021/22 : P6 小六 S1 中一 S2 中二 S3 中三
就讀班級 (2021/22 學年)

*Emergency Contact 緊急聯絡人

Name 姓名 : _____

Contact Number 電話 : _____

Relationship 關係 : _____

***必須填寫 Mandatory**

(In view of the epidemic situation, the Camp may be organized virtually and CUHK-JC iCar toolkit will be delivered to the address.)

因應疫情發展，訓練營有機會改在網上進行，屆時 CUHK-JC iCar 學習套會寄到參加者的地址。)

(B) Parents Visit Day on 12 August 2021 (家長參觀日 – 2021 年 8 月 12 日)

Parent(s)' participation : Yes 是 (please answer below questions 請回答以下問題)
家長將參與家長日活動 No 否

Participating Parent(s)/ guardian : Father 父 Mother 母 Guardian 監護人
出席活動之家長/ 監護人
(tick as appropriate 於適當空格劃上剔號)

Contact Number 聯絡電話 : (Father 父) _____
(Mother 母) _____
(Guardian 監護人) _____

Willing to participate in video : Yes 是 No 否
interview 願意接受錄像訪問

(C) Others 其他

How did you hear of the Summer Camp? 你從何得知本計劃的暑期訓練營?

- Schools 學校 Newsletter 電子通訊
 Family members and relatives 家人或親戚 Social Media Platforms 社交媒體
 Friends 朋友 Others 其他 (please specify 請註明)
 WhatsApp Groups 通信群組 _____

Did you learn AI in your School? 你曾否於學校學習 AI?

Yes 是 No 否

Did you visit the “AI Education and Exploration Lab” in CUHK before?

你曾經參觀計劃的「人工智能教育及探索實驗室」嗎?

Yes 是 No 否

Did you participate in AI for the Future Virtual Boot Camp 2020?

你有參與去年的「智」為未來網上訓練營 2020 嗎?

Yes 是 No 否

(D) Declaration 聲明

- I / We acknowledge and accept 本人/我們確認並接受:
- (i) Applicant's participation will be allocated randomly by lottery and be confirmed of eligibility in late July 2021;
本計劃會以抽籤形式決定參加者名單，並於七月底確認;
 - (ii) The Camp details and guidelines, and that applicant's participation has obtained the consent from the parents of the applicant;
訓練營的詳細資訊，並確認參加者已經得到其父母的同意;
 - (iii) To maintain attendance and discipline in joining the Camp;
確保參加者的出席率及紀律;
 - (iv) To strictly follow the latest disease prevention measures announced by the Government;
嚴格遵守政府公佈的最新防疫措施;
 - (v) No catering will be allowed and offered by the Project during the Camp;
訓練營進行期間嚴禁飲食;
 - (vi) To give permission to the Project, and/or parties designated to use photograph(s)/ video(s) with the consent of the parents and participating student in all form of media, for any and all promotional purposes including but not limited to advertising, display, audiovisual, exhibition or editorial use; and
在參加者及其父母同意下，授予計劃或其指定的一方使用活動的照片/錄像於廣告、展示、視聽、展覽或編輯用途；及
 - (vii) The CUHK Jockey Club AI for the Future Project reserves the right of final decision of the Camp in case of any disputes.
在任何爭議下，中大賽馬會「智」為未來計劃將保留最終決定權。

Signature of Applicant : _____ Signature of Parent : _____
參加者簽署 家長簽署

Date 日期 : _____ Date 日期 : _____

Collection and Use of Personal Data

The personal data provided in this form will be used for the purpose of the CUHK Jockey Club AI for the Future Project (“the Project”) and reporting to the concerned units of the Project. With your consent, the personal data may also be used by the Project for direct marketing purposes relating to promotion of activities of the Project. You have the right to request access to and (if appropriate) correction of personal data held by the Project. If you wish to exercise this right, please contact the Project Manager, Ms May LIN by email to maylin@cuhk.edu.hk. For the University's policy on personal data, please refer to <http://www.cuhk.edu.hk/policy/pdo/en/>.

個人資料的收集和使用

閣下在本表格所提供的個人資料將用作與中大賽馬會「智」為未來計劃(「計劃」)有關的各種目的，並用於呈報與計劃有關之部門。在您的同意下，計劃亦可以向閣下進行推廣或宣傳計劃的活動。閣下有權要求查閱及更改提供予計劃的個人資料。如閣下欲行使這項權利，請電郵至 maylin@cuhk.edu.hk 與計劃經理連雲美女士聯繫。有關大學的個人資料政策，請瀏覽 <http://www.cuhk.edu.hk/policy/pdo/b5/>。

中大賽馬會「智」為未來計劃

3943 0452 (許雅媛小姐)/ 3943 0846 (余慧詩小姐)

aiforfuture@cuhk.edu.hk